
 Vänsterpartiet 

 Fråga till kommunalrådet Anders Rubin  (S): 
 – När kommer minutscheman att avskaffas i hemtjänsten? 

 Fackförbundet Kommunal ställde i en debattartikel i Sydsvenskan i förra veckan 
 frågan om löftet att avskaffa minutschema var ärligt menat? 

 Artikeln beskriver mycket väl situationen i Malmö hemtjänst. Minutscheman styr 
 en underfinansierad verksamhet, vilket ger en oacceptabel arbetsmiljö för 
 personalen och en ilande verklighet för Malmös äldre. 

 Socialdemokraterna lovade innan valet Kommunals medlemmar att 
 minutschema skulle avskaffas. Med nuvarande budget har minutpressen istället 
 ökat ytterligare. Tempot i arbetet ökar – personalen jobbar alltså fortare med de 
 gamla. 

 Var löftet ärligt menat? – Något svar på debattartikeln har inte kommit. 

 När jag tidigare ställt frågan om minutscheman kommer att avskaffas har jag fått 
 svar att implementeringen pågår. Är det verkligen rätt åtgärder som 
 implementeras skulle man kunna fråga. 

 Fina ord om att “Malmömodellen för kontinuitet” och "Resurs-”cirkulations”- 
 modellen" för personalen ska ändra saken till det bättre stämmer inte med 
 verkligheten. Malmös hemtjänst har med nuvarande budget istället ökat 
 minutpressen. 

 Men ett löfte är ett löfte – Därför frågar jag kommunalrådet: 

 -  När kommer minutscheman att avskaffas i hemtjänsten? 
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